



**LAKESHORE DOG TRAINING ASSOCIATION
OFFICIAL PREMIUM LIST
LICENSED FIELD TRACKING TESTS**

Held under Canadian Kennel Club Regulations

All breed / mixed breed / unrecognized breeds
Limited entry, held under section No. 6.2.2 of the Tracking Test Rules & Regulations
(Entries limited in accordance with availability of fields)

SUNDAY, SEPTEMBER 28, 2025 TD & TDX

**A maximum of 4 TD tests and 2 TDX tests will be offered depending on field availability.
The TDX tracks will be run after the TD tracks.**

Judge: Louise Weaver, Barss Corner, Nova Scotia CKC Judge #: 6863 TD and TDX

Location: Williamstown, Ontario

Opening Date: August 10, 2025

Closing Date: September 12, 2025 at 9:00 pm

Entries and the order of the waiting list will be determined by draw on September 14, 2025

LDTA Board Members

President: Wanda Brown

Vice President: Nayda Jeffery

Treasurer: Carolyn Fletcher

Secretary: Allison Kelly

Directors: Jean Bourdon, Sheila Brunies, Susan Fischer, Angela Mocella, Diane Perreault, Evelyn Watson

Tracking Test Committee

Chair: Kathy Weston kathy.weston.agility@gmail.com

Event Secretary: Wanda Brown, 447 chemin Monk, L'Ile Bizard, Quebec H9E 1B1 514.651.3280

wbrown@iconsultation.ca

Chief Tracklayer: Catherine Derasp deraspc01@gmail.com

Canadian Kennel Club

Executive Director

Jeff Cornett

5397 Eglington Ave W.

Suite 101

Etobicoke ON M9C 5K6

ed@ckc.ca

CKC Director for Quebec

Sylvain Sirois

zone3director@ckc.ca

CKC Tracking Rep - Quebec

Elisabeth Delaporte

bergerondelaporte@yahoo.ca

Entries Limited: TD & TDX entries will be accepted to the official closing date, after which a random draw will be conducted on September 14th at 8:00 pm at the home of the Event Secretary (447 chemin Monk, L'Ile Bizard, Quebec H9E 1B1) to determine placement in the test, or onto the alternate list (if necessary).

One TD entry will be reserved for a draw for club workers from the 2024 test. The draw for this place in the test will be held immediately prior to the main draw and any entries of workers that were unsuccessful in obtaining a place in the worker draw will be added to the general pool of entrants for the main entry draw outlined in 6.6.1.

Entry Fee: \$ 100.00

Temporary Competition Fee: A fee of \$10.50 must be included for all dogs not registered individually with the CKC, or unable to show an Event Registration Number (ERN).

REGISTRATION & PAYMENT PROCEDURES

By mail: Send the entry form with your cheque to the Event Secretary at: 447 chemin Monk, L'Île Bizard, QC, H9E 1B1. Make cheques payable to **Lakeshore Dog Training Association**. Postdated cheques will not be accepted. A \$25 fee will apply for all NSF cheques.

By e-mail & e-transfer: E-mail the signed entry form to the Event Secretary (wbrown@iconsultation.ca). Send the e-transfer to: Wanda Brown wbrown@iconsultation.ca within **2 hours** of e-mailing the form. This account has automatic deposit. If your bank requires you to include a password, please use 2025tracking

All entries will be acknowledged within 48 hours of receipt.

U.S. Exhibitors: Payment should be made for the full entry amount in Canadian funds. Bank drafts or money orders payable in Canadian funds are probably the best choice.

Bitches in Season: will be allowed to compete, but will be judged last or in such a way so as not to disturb other dogs. Please notify the event secretary as soon as possible prior to the test if your bitch comes into season.

Alternate List: Any entries remaining will be placed onto the Alternate List as determined by a random draw. The person making the entry shall be notified of their position on the Alternate List. Entries from the Alternate List may fill any absentee spaces at the time of the draw for tracks. Entries will be refunded within ten (10) days of the Tracking Test to those on the Alternate List who did not participate in the Test.

Draw for Tracks: The draw for tracks for the eligible participants from the September 14th draw will be done at 9:00 am on Sunday September 28th 2025 at 19240 Glen Road, Williamstown, Ontario K0C 2J0. The tracks will be located in the Williamstown area.

Rosettes: A qualifying rosette will be awarded to each dog successfully completing the Tracking Test.

Non-Member Participation Fee: Effective January 1, 2011 an annual non-member participation fee for awards and titles will be charged to a Canadian non-member of CKC. The fee will match the ERN fee. In order to protect the awards/titles earned, the non-member will have a choice to either become a CKC member or to pay the non-member participation fee. Failure to comply within 30 days of notification will cause all awards and titles to be cancelled

Lakeshore Dog Training Association will use all reasonable care to guarantee the safety of dogs and persons at the test. However, neither the Lakeshore Dog Training Association nor any individual will be responsible for loss or injury, however caused, to any dogs, persons or property.

No judge, club official, volunteer or participant at this event shall be subject to indignities of any kind. Any infringement of this regulation shall be reported to the CKC by the Tracking Test Chair, and the Discipline Committee shall take such action as it deems fit.



CKC OFFICIAL ENTRY FORM
LAKESHORE DOG TRAINING ASSOCIATION

TD Test September 28, 2025

TDX Test September 28, 2025

Return to: Wanda Brown, 447 chemin Monk, L'Ile Bizard, QC H9E 1B1 wbrown@iconsultation.ca
Entries close: September 12, 2025 at 9:00 pm.

Entry fee \$100.00 per test. _____ Temporary competition fee \$10.50 _____

Total: _____

See page 2 for registration and payment procedures by mail/cheque or e-mail/e-transfer

BREED: _____ VARIETY: _____ SEX: M F

REG'D NAME OF DOG (include CKC titles only): _____

DOG'S CALL NAME: _____ DATE OF BIRTH: D _____ M _____ Y _____

PLACE OF BIRTH: Canada Other

CKC REG # CKC ERN # CKC Misc. Cert. # CKC PEN # CKC CCN # TCN (no CKC #) Check
number type above and enter number here: _

BREEDER(S): _____

SIRE: _____

DAM: _____

REGISTERED OWNER(S): _____ CKC Membership #: _____

OWNER'S ADDRESS: STREET _____

CITY _____ PROVINCE _____ POSTAL CODE _____

NAME OF HANDLER: _____

HANDLER'S ADDRESS: STREET _____

CITY _____ PROVINCE _____ POSTAL CODE _____

Send the confirmation to the: Owner Handler

I certify that I am the registered owner(s) of the dog or that I am the authorized handler of the owner(s) whose name(s) I have entered above and accept full responsibility for all statements made in this entry. In consideration of the acceptance of this entry, I (we) agree to be bound by the rules and regulations of the Canadian Kennel Club and by any additional rules and regulations appearing in the premium list.

Signature of owner or handler _____ Date _____

Telephone: _____

E-mail: _____

(e-mail address will be used to send confirmation of entry)



L'ASSOCIATION DES DRESSEURS DE CHIENS LAKESHORE PROGRAMME PRÉLIMINAIRE OFFICIEL TESTS DE PISTAGE SOUS LICENCE

Selon les règlements du Club Canin Canadien

Toutes races / races mixtes / races non reconnues

Entrée limitée, tenue en vertu de l'article n ° 6.2.2 des règles et règlements du test de pistage
(Participations limitées en fonction de la disponibilité des champs)

DIMANCHE 28 SEPTEMBRE 2025 TD & TDX

**Un maximum de 4 tests TD et 2 tests TDX seront offerts selon le nombre de champs disponibles.
Les pistes TDX seront exécutées après les pistes TD.**

Juge : Louise Weaver, Barss Corner, Nova Scotia CKC Judge #: 6863 TD and TDX

Lieu : Williamstown, Ontario

Date d'ouverture : 10 août 2025

Date de clôture : 12 septembre 2025 à 21h00

Les inscriptions et l'ordre de la liste d'attente seront déterminés par tirage au sort le 14 septembre 2025.

Conseil Administratif ADCL

Président : Wanda Brown

Vice-présidente : Nayda Jeffery

Trésorière : Carolyn Fletcher

Secrétaire : Allison Kelly

Directeurs : Jean Bourdon, Sheila Brunies, Susan Fischer, Angela Mocella, Diane Perreault, Evelyn Watson

Comité des épreuves de pistage

Présidente : Kathy Weston kathy.weston.agility@gmail.com

Secrétaire de l'événement : Wanda Brown, 447 chemin Monk, L'Ile Bizard, Québec H9E 1B1
514.651.3280 wbrown@iconsultation.ca

Traceur en chef : Catherine Derasp deraspc01@gmail.com

Club Canin Canadien

Directeur exécutif

Jeff Cornett

5397 Eglinton Ave W.

Suite 101

Etobicoke ON M9C 5K6

ed@ckc.ca

Directeur du CCC - Québec

Sylvain Sirois

zone3director@ckc.ca

Représentante de pistage du CCC - Québec

Elisabeth Delaporte

bergerondelaporte@yahoo.ca

Inscriptions limitées : Les inscriptions TD & TDX seront acceptées jusqu'à la date de clôture officielle, après quoi un tirage au sort aura lieu le 14 septembre 2025 à 20h00 au domicile de la secrétaire de l'événement (447 chemin Monk, L'Ile Bizard, Québec H9E 1B1) pour déterminer l'ordre des participants dans le test et dans la liste alternative (si nécessaire).

Une entrée TD sera réservée pour un tirage au sort pour les travailleurs du club du test 2024. Le tirage au sort pour cette place au test aura lieu immédiatement avant le tirage au sort principal et toutes les inscriptions des travailleurs qui n'ont pas réussi à obtenir une place au tirage au sort des travailleurs seront ajoutées au bassin général de participants pour le tirage au sort principal décrit à l'article 6.6.1.

Frais d'entrée : 100,00 \$

Frais de compétition temporaires : Des frais de 10,50 \$ doivent être inclus pour tous les chiens non enregistrés individuellement auprès du CCC ou n'ayant pas de numéro d'enregistrement d'évènement (ERN).

PROCÉDURES POUR INSCRIPTION ET PAIEMENT

Par la poste : faire parvenir votre formulaire d'inscription accompagné d'un chèque à la secrétaire de l'évènement au 447 chemin Monk, L'Île Bizard, QC H9E 1B1. **Chèques libellés au Lakeshore Dog Training Association.** Les chèques postdatés ne seront pas acceptés et il y aura des frais de 25 \$ pour tout chèque refusé.

Par courriel et virement électronique : envoyer le formulaire d'inscription signé à la secrétaire de l'évènement à l'adresse courriel wbrown@iconsultation.ca. Faites suivre le paiement par virement électronique à Wanda Brown à wbrown@iconsultation.ca. Ce compte a un dépôt automatique, mais si votre banque vous demande de spécifier un mot de passe, veuillez utiliser : 2025tracking.

La secrétaire accusera réception de toute inscription dans un délai de 48 heures.

Exposants américains : le paiement doit être effectué pour le montant total de l'inscription en dollars canadiens. Les traites bancaires ou les mandats payables en dollars canadiens sont probablement le meilleur choix.

Les chiennes en saison : seront autorisées à concourir, mais seront jugées en dernier ou de manière à ne pas déranger les autres chiens. Veuillez aviser le secrétaire de l'évènement le plus tôt possible avant le test si votre chienne entre en saison.

Liste alternative : Les inscriptions n'ayant pas obtenu de places dans les tests seront inscrites sur la liste alternative dans un ordre déterminé par tirage au sort. Les personnes inscrites seront informées de leurs positions sur la liste alternative. Ces personnes pourront combler les absences lors du tirage au sort des pistes, moyennant leur présence, le 28 septembre. Les frais d'inscriptions seront remboursés à tous ceux sur la liste alternative qui n'auront pas participé aux tests dans les dix jours suivants la date des tests.

Tirage des pistes : Le tirage des pistes pour les participants éligibles du tirage du 14 septembre se fera à 9h00 le dimanche 28 septembre 2025 au 19240 Glen Road, Williamstown, Ontario K0C 2J0. Les pistes seront situées dans la région de Williamstown.

Rosettes : Une rosette de qualification sera attribuée à chaque chien réussissant le test de pistage.

Frais de participation des non-membres : À compter du 1er janvier 2011, des frais annuels de participation des non-membres pour les prix et les titres seront facturés à un non-membre canadien de CCC. Les frais correspondront aux frais ERN. Afin de protéger les qualifications/titres gagnés, le non-membre aura le choix de devenir membre du CCC ou de payer les frais de participation des non-membres. Le non-respect dans les 30 jours suivant la notification entraînera l'annulation de tous les prix et titres.

L'Association de dresseurs de chiens du Lakeshore prendra toutes les précautions raisonnables pour garantir la sécurité des chiens et des personnes lors du test. Cependant, ni l'Association de dresseurs de chiens Lakeshore ni aucun individu ne sera responsable des pertes ou des blessures, quelle qu'en soit la cause, aux chiens, aux personnes ou aux biens.

Aucun juge, officiel de club, bénévole ou participant à cet évènement ne sera soumis à des indignités de quelque nature que ce soit. Toute infraction à ce règlement doit être signalée au CCC par le président de l'épreuve de pistage, et le comité de discipline doit prendre les mesures qu'il juge appropriées.



FORMULAIRE D'INSCRIPTION OFFICIEL CCC L'ASSOCIATION DE DRESSEURS DE CHIENS LAKESHORE

Test TD le 28 septembre 2025

Test TDX le 28 septembre 2025

Retour à : Wanda Brown, 447 chemin Monk, L'Ile Bizard, QC H9E 1B1 wbrown@iconsultation.ca

Clôture des inscriptions : 12 septembre 2025

Frais d'inscription 100,00 \$ par test. _____ Frais de compétition temporaires 10,50 \$ _____

Total: _____

Voir page 5 pour les modalités d'inscription et de paiement par courrier / chèque ou courriel / virement électronique

Race : _____ Variété : _____ Sexe : M F

Nom enregistré du chien (les titres du CCC seulement) : _____

Nom usuel du chien : _____ Date de naissance : J _____ M _____ A _____

Lieu de naissance : Canada Autre pays

Numéro d'enregistrement :

Numéro d'enr.au CCC

Numéro ERN du CCC

Numéro de certification (divers)

Numéro de compétition temporaire

Numéro PEN du CCC

Numéro CCN du CCC

Cochez un seul. Inscrivez le numéro ici : _____

Éleveur(s) : _____

Père de la portée : _____

Mère de la portée : _____

Propriétaire(s) Enregistre(s) : _____ Numéro. de membre CCC _____

Adresse : _____ Ville/Prov. _____ Code postal _____

Non de manieur : _____

Adresse : _____ Ville/Prov. _____ Code postal _____

SVP expédier la confirmation à : Propriétaire(s). ou Manieur

Je certifie être le(s) propriétaire(s) enregistré de ce chien ou le manieur autorisé par le(s) propriétaire(s) dont le nom paraît plus haut et j'accepte pleine responsabilité pour toutes les déclarations apparaissant sur le présent formulaire. Si cette inscription est acceptée, je promets de me conformer aux règlements du Club Canin Canadien et à tout autre règlement paraissant sur le programme préliminaire.

Signature du Propriétaire ou du Manieur : _____

Date : _____

Numéro de téléphone : _____

Courriel pour confirmation d'inscription : _____